https://www.youtube.com/watch?v=dCYSs2FZCew
https://www.youtube.com/watch?v=ItNDlbGCaEg
参考视频，石门打开，里面是黑客帝国经典数字开场——3s

（镜头上升转场）

【参考视频： https://www.xinpianchang.com/a11649313?from=search_post】

电话画面，电话铃声响起——4s
（渐变黑 转场）

电脑屏幕画面，黑色屏幕，出现一行字 “Wake up”, “FOLLOW THE RABBIT”——4s
(镜头向前穿过屏幕）

（镜面墙）房顶一排一排灯亮起来，出现一道门，门里面发出强光，门打开了。——6-8
（相机穿过强光 转场）
【参考视频0:23：https://www.xinpianchang.com/a11649313?from=search_post】

通过门后，是一个布满了电视的房间，电视泛着白光，房间中间有一张桌子，桌子上有两颗药丸 （蓝色和红色），画面开始变得模糊混乱——6-8s
（耳鸣声环绕，画面模糊，扭曲,渐变黑）【镜头走近房间，然后旋转朝下，垂直正对着桌子上的药丸，完全对称,之后根据音乐类似快进放大】
不断的画面快切，最后突然黑屏
【画面：飞船，章鱼，AI，电话，红药丸，墨镜，男主头部特写/不同不断切换】
38s
顶上一盏射灯打下来，打在AI头顶，AI站在中间，射灯一排排亮起来，是克隆体一排排站在一起，从低到高——5s

（相机开始只有中间角色全身，不断快闪拉后，最后到全部克隆体，镜头始终保持在中间向后拉）

画面快闪01

（顺序：高楼大厦，章鱼机器，地铁）【镜头都略微运动，后期镜头运动一个画面可以快切方式剪辑变化】——4-5s

画面快闪02

（顺序：楼房倒塌慢动作，后脑连接口放大特写，电话亭）【镜头运动同上】——5s

画面最终回到开始的电话长镜，旁边多了两个药丸——1-2s
参考：https://www.youtube.com/watch?v=iY1QHpp6iEE
【镜头从上往下最终定格在开始电话的角度，然后黑屏】
1min

1. Refer to the video, the stone gate opens, and inside is the classic opening of The Matrix – 3s

(The lens goes up and transitions)

【Reference video: https://www.xinpianchang.com/a11649313?from=search_post】

2. Phone screen, the phone rings - 4s

【gradient black transition】
3. Computer screen, black screen, a line of words "Wake up", "FOLLOW THE RABBIT" - 4s

【The camera moves forward across the screen】
4. (Mirror walls) Rows of lights on the roof light up, and a door appears. There is a strong light inside the door, and the door opens. ——6-8s
【Camera transitions through bright light】
【Reference video 0:23：https://www.xinpianchang.com/a11649313?from=search_post】

5. After passing the door, there is a room full of TVs, the TV glows white, there is a table in the middle of the room, there are two pills (blue and red) on the table, the picture starts to become blurry and confusing - 6-8s (The tinnitus surrounds, the picture is blurred, distorted, and fades to black) 

【The camera moves closer to the room, then rotates downward, facing the pills on the table vertically, completely symmetrical, and then zooms in according to the music like fast forward】
6. Constantly cutting the screen quickly, and finally suddenly black screen.
(Screen: spaceship, octopus, AI, phone, red pill, sunglasses, close-up of the male protagonist's head / different constantly switching)

Total: 38s
7. Hit a spotlight on the top and hit it on top of the AI's head. The AI ​​stands in the middle, and the spotlights light up in rows. The clones are standing together in rows, from low to high - 5s

【The camera starts with only the whole body of the character in the middle, and after flashing and pulling, finally to all the clones, the lens is always kept in the middle and pulled back】
8. The screen flashes 01

Order: high-rise buildings, octopus machines, subways- 4-5s
【The camera moves slightly, and when the camera moves in the later stage, a picture can be edited and changed in a quick-cut mode】
9. The screen flashes 02

Sequence: building collapse in slow motion, close-up of the connection port on the back of the head, phone booth.- 5s

【Camera movement is the same as above】
10.The picture finally returns to the beginning of the long mirror of the phone, and there are two more pills next to it - 1-2s

【Reference：https://www.youtube.com/watch?v=iY1QHpp6iEE】

【The camera finally freezes from the top to the bottom at the starting point of the phone call, and then the screen goes black】
